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Abstract (en)
[origin: WO8505351A1] A method for the manufacture of insulating, porous shaped articles wherein porous filling bodies are provided with an outer
coating of a tacky substance, subsequently made tack-free by the addition of a powdery substance, whereupon the discrete particles thus obtained
are mixed with a hardening binder, whereafter the mass is transferred into a mould or formwork. Optionally a foaming agent and waterglass may be
added. The powdery substance is suitably cement. The foaming agent is preferably a protein-concentrate.

Abstract (fr)
Procédé de fabrication d'articles façonnés poreux et isolants dans lequel des corps de remplissage poreux sont pourvus d'un enduit extérieur en
une substance collante, ensuite rendus non-collants par l'addition d'une substance poudreuse, après quoi les particules isolées ainsi obtenues
sont mélangées à un liant durcisseur. La masse est ensuite transférée dans un moule ou dans un coffrage. Un agent moussant et du verre
soluble peuvent être facultativement ajoutés. La substance poudreuse appropriée est le ciment. L'agent moussant est de préférence un concentré
protéinique.
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